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John-Tore Martin-
sen i Sisa mener so-
sionomstudenter 
burde ha praksis 
i landene innvan-
drerne kommer fra. 

Av Merete Arnesen

merete@altaposten.no

– Håpet er at vi kan få til en kur-
senhet i sosialt arbeid. Vi har 
lenge hatt studenter i praksis på 
Sisa, men vi ønsker også at disse 
skal få gjennomført praksisen i 
andre land. Aller helst i de lan-
dene hvor innvandrerne kom-
mer fra, poengterer Sisa-leder 
John-Tore Martinsen. 

 
Får respekt
For to uker siden besøkte en de-
legasjon fra Alta Barne- likestil-
lings- og inkluderingsdeparte-

mentet i Oslo. Bakgrunnen var 
at varaordfører Ronny Berg øn-
sket å vise hvordan Sisa jobber 
med integrering. Dette møtet 
førte til at Sisa nå tar litt sats og 
ønsker å utfordre universitetet. 

– Dette vil virkelig være prak-
tisk integrering. Her vil sosio-
nomstudentene lære og forstå 
mennesket og hvor de kommer 
fra. Kulturforståelsen vil være 
helt enorm etter et slikt opp-
hold, mener Martinsen og leg-
ger til:  

– Å møte mennesker i deres 
verden vil gjøre at man får en 
annen respekt, som man tar 
meg seg videre ut i arbeidslivet. 

Aktuelle steder som trekkes 
frem er El Salvador, Equador og 
Palestina, hvor kontaktnett alle-
rede er på plass. 

Lære av hverandre
Før møtet i Oslo var håpet Sisa å 
komme inn på statsbudsjettet. 
Men til tross for at organisasjo-
nen i dag lever av prosjektmid-

ler, og entusiasmen i departe-
mentet absolutt var tilstede, har 
ikke Sisa fått noen lovnader om 
fremtidens økonomi. 

– Departementet ønsker gjerne 
at vi skal konsentrere oss om én 
metode som andre kommuner 
kan bruke. For oss er det viktig 
å ikke se på utviklingshemme-
de, blinde og flyktninger som 
brukere av et system, men som 
ressurser med de ferdigheter  de 
har. Selv om man er blind, kan 
man lære en innvandrer norsk, 
poengterer Martinsen. 

Faglige krav
Sisa-lederen har foreløpig ikke 
har fått noen lovnader fra uni-
versitetet. 

– Jeg håper vi kan få noe til fra 
høsten av, men dette er tunge 
systemer som jobber sakte. Det 
kan være de trenger mer tid, un-
derstreker Martinsen. 

Institutt for sosialfag melder 
at de ikke kjenner til saken, men 
ønsker Sisa velkommen til å ta 

kontakt med instituttledelsen 
for å presentere ideen. 

– I utgangspunktet høres dette 
spennende ut, men praksisord-
ningene tilhørende våre stu-
dier må oppfylle en del faglige 
krav, og krever at det er på plass 
både menneskelige ressurser og 
økonomi. Dette er noe som må 
vurderes nøye. For øvrig har vi 
hatt et godt samarbeid med Sisa 
i mange år og vil fortsette med 
det, sier instituttleder Nina Her-
mansen. 

Vil sende 
studentene
ut i verden

UIT-FRIERI: John-Tore Martinsen håper sosialfagstudenter snart kan ta deler av utdannelsen sin i land hvor de kan bli kjent med flyktningens bakgrunn. 
(Arkivfoto: Reiulf Grønnevik)
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Nord-Norges Europakontor 
har levert innspill til Euro-
pakommisjonen for å sikre 
at det nye EU-regelverket på 
energi ikke vil hindre støtte-
ordninger i nord. Dette går 
fram av en pressemelding 
fra «NorthNorway European 
Office», ført i pennen av di-
rektør Torjus Kleiven Kandal.

Kandal skriver at det i forsla-
get til det nye regelverket på 
energi er usikkerhet rundt 
om Nord-Troms og Finn-
mark kan fortsette med fri-
tak for el-avgift på forbruk, 
som i dag gir billigere strøm-
regning. Dette kan også få 
negativ innvirkning på næ-
ringslivet i regionen.

– Nord-Norges Europakon-
tor har på vegne av de tre 
nordligste fylkene Nordland, 
Troms og Finnmark, sendt et 
høringsinnspill til Europa-
kommisjonen der vi argu-
menterer for hvorfor denne 
ordningen er sentral for regi-
onen, skriver Kandal.

I forslaget til det nye regel-
verket fra Europakommi-
sjonen, kan det også hende 
at energibedrifter i hele 
Nord-Norge må betale full 
arbeidsgiveravgift.

– Vi har i innspillet argu-
mentert med at nordnorske 
energiselskaper skal få fort-
sette ordningen med lavere, 
eller ingen, arbeidsgiverav-
gift som andre virksomheter 
i nord. 

EU har som hovedregel at 
statsstøtte er ulovlig, men 
vi i nord får unntak fra det-
te blant annet når det gjel-
der lavere arbeidsgiveravgift 
enn resten av landet.

– Nord-Norges Europakon-
tor vært i dialog med ulike 
næringsaktører i Nord-Nor-
ge og norske myndigheter 
både i Brussel og Oslo, og vi 
ser at det også er usikkerhet 
rundt redusert mulighet til å 
gi støtte til infrastrukturut-
bygging relatert til petrole-
umsutvikling på land, heter 
det i meldingen fra Kandal.

Jobber for 
å berge 
billigstrøm

Årsmøtet i Kystpartiet 
mener at kampen om 
Jansnes ikke er helt over.

– Vi innser at det skal et lite mi-
rakel til for å berge tilbudet. Spe-
sielt når man plukker opp signa-
lene og viljen til å berge Jansnes 
fra Helse nord, sier leder Bengt 
Stabrun Johansen (bildet).
Kystpartiet i Alta uttalte etter 
årsmøtet torsdag at en nedleg-

gelse av psykiatri tilbudet ved 
Jansnes ikke er akseptabelt før 
alternative behandlingsplasser 
er etablert. 

– Det er stor mangel og økende 
behov for psykiatriske behand-
lingsplasser, derfor mener Kyst-
partiet i Alta at tilbudet ved Jan-
snes bør bestå også etter at nye 
behandlingsplasser er etablert, 
kommenterer Stabrun Johan-
sen.

Har ikke gitt opp Jansnes


